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 PROTOKÓŁ nr  XIII/ 2008 

 
z  sesji Rady Miejskiej śerkowa odbytej w dniu 29 sierpnia 2008 roku w godz. od 1200 – 1320  
w sali nr 3 Urzędu Miasta i Gminy w śerkowie.    

 
      

XIII  sesja Rady Miejskiej śerkowa została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 z dnia  
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity z 2001 r. Dz. U. nr 142, poz. 1591 ze 
zmianami). 
W sesji uczestniczyło 14 radnych na ogólny stan 15 radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 
Radny Bronisław Banasiak- usprawiedliwił  nieobecność. 

 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. sołtysi gminy śerków   
Lista obecności stanowi załącznik nr  2  do niniejszego protokółu. 
oraz: 

2.   Janusz Jajczyk    - Burmistrz śerkowa 
3. Zygmunt  Meisnerowski  - przewodniczący Rady Powiatu Jarocińskiego 
4. Zbigniew KuŜdŜał    - członek Zarządu Powiatu Jarocińskiego, 
5. Bronisława Rogacka  - Skarbnik Gminy śerków 
6. Jacek Jędraszczyk   - Sekretarz Gminy śerków 
7. Czesława Grodzka   - kierownik MGOPS w śerkowie 
8. Michał Surma   - kierownik ZAZ „PROMYK”  w śerkowie 
9. Przedstawiciele mediów:  - „Gazeta Jarocińska”, śycie Jarocina 

Porządek obrad XIII Sesji Rady Miejskiej śerkowa wraz z  zaproszeniami i materiałami 
sesyjnymi przesłano radnym pocztą w dniu 21 sierpnia 2008 r.    
 
Punkt l - Otwarcie obrad sesji. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej śerkowa Pani Barbara Urbańska o godz. 1200 otworzyła XIII 
sesję Rady Miejskiej. Powitała Pana Janusza Jajczyka – Burmistrza Miasta i Gminy śerków, 
radnych, przewodniczącego Rady Powiatu Jarocińskiego i radnych powiatowych, sołtysów, 
pracowników Urzędu i przedstawicieli „Gazety Jarocińskiej” oraz „śycia Jarocina”. 
 
Punkt 2 – Stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe w sesji uczestniczy 14 radnych, tak więc Rada jest władna 
podejmować prawomocne uchwały. 
 
Punkt 3 - Odczytanie porządku obrad sesji. 
Przewodnicząca przedłoŜyła porządek obrad XIII sesji Rady Miejskiej śerkowa w następującym 
brzmieniu: 
1. Otwarcie obrad sesji 
2. Stwierdzenie prawomocności.   
3. Przedstawienie porządku obrad sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XII sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XII sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
7. Przyjęcie informacji z wykonania budŜetu za I półrocze 2008 r. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwał Rady Miejskiej śerkowa w sprawie:  

a) procedury uchwalania budŜetu oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych 
towarzyszących projektowi budŜetu, 
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b) odwołania Sekretarza Gminy śerków, 
c) powołania Sekretarza Gminy śerków, 
d) powierzenia Gminie Jarocin przygotowania i wykonania zadania p.n. „Zorganizowanie  

i nadzór nad funkcjonowaniem systemu gospodarki odpadami i osadami ściekowymi dla 
gmin objętych POROZUMIENIEM wraz z budową Zakładu Zagospodarowania 
Odpadów Jarocin z siedzibą w Witaszyczkach z ewentualnymi punktami 
przeładunkowymi”. 

e) zasad korzystania ze stołówek szkolnych zorganizowanych w szkołach prowadzonych 
przez Gminę śerków, 

f) wyraŜenia opinii o zakwalifikowaniu dróg dojazdowych do gruntów rolnych w celu 
przebudowy w roku 2009, 

g) oddania zabudowanej nieruchomości w dzierŜawę, 
h) wprowadzenia zmiany do budŜetu Miasta i Gminy śerków na 2008 rok, 
i) zatwierdzenia realizacji projektu współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach działania 9.1, poddziałanie 9.1.2. POKL pt. „Nasza przyszłość  - 
wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów szkół podstawowych i gimnazjum z terenu 
Gminy śerków”.  

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
10. Wolne głosy,  wnioski, komunikaty. 
11. Zamknięcie obrad sesji. 
 
Przewodnicząca zapytała czy są uwagi do porządku obrad. Uwag nie wniesiono.  
W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, tj. przy 14 głosach „za” 
/Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokółu/. 
 
Punkt 4 - Przyjęcie protokołu z obrad XII sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
Uwag nie wniesiono. Protokół z XII sesji Rady Miejskiej śerkowa został przyjęty 14 głosami „za” 
(jednogłośnie), bez odczytywania.  
 
Punkt 5 - Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Grzegorz Andraszak  zapytał: 

1. Jak wygląda selektywna zbiórka odpadów, która miała rozpocząć się w naszej gminie od 
Lisewa, 

2. Mamy nawiązaną umowę o współpracy zagranicznej z Holandią a jaka jest moŜliwość  
podjęcia kontaktów z Ukrainą. Radny podkreślił, Ŝe na Ukrainie jest duŜe zainteresowanie  
współpracą z polskimi gminami. UwaŜał, Ŝe dla gminy w pewnym stopniu nawiązanie 
współpracy ze wschodem byłoby atrakcyjne. 

 
Punkt 6 - Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XII sesji Rady Miejskiej       

śerkowa. 
PowyŜsze sprawozdanie przedstawiła przewodnicząca Rady Pani Barbara Urbańska na podstawie 
materiałów opracowanych dla radnych. Sprawozdanie Rada przyjęła bez uwag, stanowi załącznik  
nr 4 do protokółu. 
 
Punkt 7 - Przyjęcie informacji z wykonania budŜetu za I półrocze 2008 r. 
Przewodnicząca przypomniała, Ŝe informację z wykonania budŜetu za I półrocze 2008 r. 
szczegółowo omówiono na posiedzeniu komisji Rady. Dlatego poprosiła Skarbnika Gminy  
o ogólne przedstawienie treści informacji. 
Skarbnik gminy Pani Bronisława Rogacka przedstawiła informację z wykonania budŜetu  
w  poszczególnych działach  klasyfikacji budŜetowej. 
Podkreśliła, Ŝe wykonanie budŜetu jest zadawalające: 

• dochody 27.743.721,10 zł wykonano 15.923.362,42 zł co stanowi 57,39 % 
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• wydatki  31.627.090,77 zł wykonano 12.991.415,75 zł co stanowi 41,08 % 
Wykonanie planu zadań inwestycyjnych jest bardzo niskie ale powodem  opóźnień realizacji 
zadań są długotrwałe procedury przetargowe oraz oczekiwanie na przyznanie środków 
pomocowych powiedziała Skarbnik Gminy. Nadmieniła, Ŝe w miesiącu lipcu i sierpniu wiele 
zadań inwestycyjnych juŜ zrealizowano tak, Ŝe wykonanie planu wydatków majątkowych jest 
wyŜsze. 
Gmina śerków w I półroczu spłaciła poŜyczkę i kredyt w kwocie 450.000,00 zł, nie zaciągnęła 
Ŝadnych kredytów, poŜyczek i nie udzieliła poręczenia ani gwarancji. Poziom zadłuŜenia zmalał 
i wynosi 2.397.000,00 zł co stanowi 8,64 % planowanych dochodów. Ustawowo dopuszczalne 
jest nie przekroczenie 60 % planowanych dochodów. 
Przewodnicząca podsumowując realizację budŜetu stwierdziła, Ŝe jego wykonanie jest dobre. 
Termin wykonania wielu zadań inwestycyjnych był realizowany w okresie letnim m.in. zadania 
z zakresu drogownictwa, a budowa oświetlenia ulicznego została zaplanowana na miesiąc 
wrzesień - październik. Stwierdziła, Ŝe nie powinno być obaw co do wykonania zaplanowanych 
zadań i uzyskania efektu końcowego. 
Radni jednogłośnie przyjęli powyŜszą informację, która stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 
 
Punkt 8 - Rozpatrzenie projektu uchwał Rady Miejskiej śerkowa w sprawie:  

a) procedury uchwalania budŜetu oraz rodzaju i szczegółowości materiałów 
informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu, 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Radni nie wnieśli uwag. 
/Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokółu/. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 14 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 14 radnych,  
Uchwałę Nr XIII110/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 29 sierpnia 2008 r. w sprawie procedury 
uchwalania budŜetu oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących 
projektowi budŜetu ,  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XIII/110/08  stanowi  załącznik nr 7 do protokółu /. 

 
b) odwołania Sekretarza Gminy śerków, 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały uzasadniając, Ŝe do chwili obecnej Pan Jacek 
Jędraszczyk pełnił dwie funkcje – sekretarza oraz zastępcy burmistrza, jednakŜe połączenie tych 
dwóch funkcji nie powinno być kontynuowane z punktu widzenia realizacji zadań Gminy. Pan 
Jacek Jędraszczyk pozostanie zastępcą burmistrza, natomiast stanowisko sekretarza obejmie inna 
osoba.  
Radni nie wnieśli uwag. 
/Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokółu/. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 14 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 14 radnych,  
Uchwałę Nr XIII111/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 29 sierpnia 2008 r. w sprawie odwołania 
Sekretarza Gminy śerków,  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XIII/111/08  stanowi  załącznik nr 9 do protokółu /. 

 
c) powołania Sekretarza Gminy śerków, 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Radni nie wnieśli uwag. 
/Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokółu/. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 14 radnych na sali   
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w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 14 radnych,  
Uchwałę Nr XIII112/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 29 sierpnia 2008 r. w sprawie powołania 
Sekretarza Gminy śerków,  przyjęto jednogłośnie. 
Przewodnicząca w imieniu Rady złoŜyła gratulacje Panu Michałowi Surmie. 
/Uchwała Nr XIII/112/08  stanowi  załącznik nr 11 do protokółu /. 
 

d) powierzenia Gminie Jarocin przygotowania i wykonania zadania p.n. 
„Zorganizowanie i nadzór nad funkcjonowaniem systemu gospodarki odpadami  
i osadami ściekowymi dla gmin objętych POROZUMIENIEM wraz z budow ą 
Zakładu Zagospodarowania Odpadów Jarocin z siedzibą w Witaszyczkach  
z ewentualnymi punktami przeładunkowymi”. 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Radni nie wnieśli uwag. 
/Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokółu/. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 14 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 14 radnych,  
Uchwałę Nr XIII113/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 29 sierpnia 2008 r. w sprawie 
powierzenia Gminie Jarocin przygotowania i wykonania zadania p.n. „Zorganizowanie i nadzór 
nad funkcjonowaniem systemu gospodarki odpadami i osadami ściekowymi dla gmin objętych 
POROZUMIENIEM wraz z budową Zakładu Zagospodarowania Odpadów Jarocin z siedzibą  
w Witaszyczkach z ewentualnymi punktami przeładunkowymi”,  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XIII/113/08  stanowi  załącznik nr 13 do protokółu /. 

 
e) zasad korzystania ze stołówek szkolnych zorganizowanych w szkołach 

prowadzonych przez Gminę śerków, 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Przewodnicząca zwróciła się do Pani Czesławy Grodzkiej kierownika MGOPS w śerkowie  
o wyjaśnienie jak do tej pory kształtowała się wysokość opłat w stołówkach szkolnych ? 
Pani Czesława Grodzka udzielając odpowiedzi wyjaśniła, Ŝe posiłki przygotowywane są przez 
„MCT” w śerkowie, a opłata do końca grudnia 2008 r. będzie wynosiła dla:    

• Szkoły Podstawowej  i Gimnazjum w śerkowie – 2,60 zł  
• Szkoły Podstawowej w Komorzu          - 2,50 zł 
• w szkołach bez kuchni          - 1,30 zł  (bułka, mleko) 

Radny  Grzegorz Andraszak zapytał czy w szczególnych przypadkach będą udzielane zwolnienia 
z opłaty za posiłek? 
Burmistrz odpowiedział, Ŝe jest to moŜliwe ale na indywidualny wniosek. 
/Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokółu/. 
Wobec braku dalszych uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały  
w obecności 14 radnych na sali  w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 14 radnych,  
Uchwałę Nr XIII114/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 29 sierpnia 2008 r. w sprawie zasad 
korzystania ze stołówek szkolnych zorganizowanych w szkołach prowadzonych przez Gminę 
śerków ,  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XIII/114/08  stanowi  załącznik nr 15 do protokółu /. 
 

f) wyraŜenia opinii o zakwalifikowaniu dróg dojazdowych do gruntów rolnych w celu 
przebudowy w roku 2009, 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Radny Pan Zdzisław Paluszkiewicz wnioskował aby ująć w planie utwardzenie drogi od byłej 
szkoły w Brzóstkowie w stronę łąk ok.400 mb. 
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Przewodnicząca odpowiedziała, Ŝe wniosek zostanie uwzględniony w planie projektu budŜetu na 
kolejny rok. 
/Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokółu/. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 14 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 14 radnych,  
Uchwałę Nr XIII115/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 29 sierpnia 2008 r. w sprawie wyraŜenia 
opinii o zakwalifikowaniu dróg dojazdowych do gruntów rolnych w celu przebudowy w roku 
2009,  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XIII/115/08  stanowi  załącznik nr 16 do protokółu /. 
 

g) oddania zabudowanej nieruchomości w dzierŜawę, 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Radni nie wnieśli uwag. 
/Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokółu/. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 14 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 14 radnych,  
Uchwałę Nr XIII116/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 29 sierpnia 2008 r. w sprawie oddania 
zabudowanej nieruchomości w dzierŜawę,  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XIII/116/08  stanowi  załącznik nr 18 do protokółu /. 

 
h) wprowadzenia zmian do Uchwały budŜetowej Miasta i Gminy śerków na 2008 rok, 
Skarbnik gminy p. Bronisława Rogacka przed przedstawieniem projektu zmian do budŜetu 

poprosiła radnych o wykreślenie z uzasadnienia  zapisu: „W dziale  „Rolnictwo i łowiectwo” 
rozdział „Infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna wsi” zmniejsza się plan o 300.000,- zł  
z przeznaczeniem na inne wydatki w budŜecie, poniewaŜ w roku bieŜącym wykonane zostaną 
tylko projekty na kanalizację wsi”. Wykreślenie następuje zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami 
na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady.  
Ponadto wyjaśniła, Ŝe dochody i wydatki gminy śerków ogółem wzrosną o 223.950,- zł w tym: 
Burmistrz Miasta i Gminy podpisał umowę Nr 3/ZAZ-D-W/2008 z dnia  25.06.2008r.  
z Dyrektorem Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej w Poznaniu na dofinansowanie 
kosztów działalności ZAZ w wysokości 91.650,- zł . 
Wojewoda Wielkopolski pismem Nr FB.I-3.3011/330/08 z dnia 23 lipca 2008r. zwiększył plan 
dotacji o kwotę 35.800,- zł z przeznaczeniem na program "Pomoc państwa w  zakresie  
doŜywiania". 
Następnie pismem Nr FB.I3.3011-335/08 z dnia 11 sierpnia 2008r. został zwiększony plan 
dotacji celowej w dziale pomoc społeczna o kwotę 13.500,- zł na wdroŜenie ustawy z dnia       
7 września 2007r. o pomocy osobom uprawnionym do alimentów (Dz.U. Nr 192, poz.1378). 
RównieŜ dokonuje się przesunięć w budŜecie: 
W dziale "Transport i łączność" przesuwa się kwotę 200.000,- zł z budowy dróg i ulic na 
remonty dróg i ulic.  
W dziale 630 zmniejsza się plan o 100.000,- zł. 
W dziale "Gospodarka mieszkaniowa" przesuwa się kwotę 25.000,- zł z zakupów na remonty  
tj. elewację i wymianę okien w budynkach ZGM.  
W dziale "Administracja publiczna" zwiększa się plan o 2.000,- zł na wydatki dotyczące szkoleń 
pracowniczych.  
W dziale "Oświata i wychowanie" zaoszczędzone środki w szkołach podstawowych na energii 
przesuwa się na opłacenie energii w oddziałach przedszkolnych 5.000,- zł i 1.500,-zł z remontów 
na rozmowy telefoniczne i zakup akcesoriów komputerowych. 
W Gimnazjum 7.200,- zł z zakupów na pozostałe usługi i zakup akcesoriów komputerowych. 
W dziale 851 rozdz. 85154 w ramach danego rozdziału dokonuje się przesunięć wydatków. 
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W dziale 852 rozdz. 85219 zaplanowaną kwotę na odprawę emerytalną i zaoszczędzone środki 
na płacach w wysokości 18.000,- zł przesuwa się na zwiększenie planu w rozdz. 85228 poniewaŜ 
wzrosła liczba osób korzystających z usług opiekuńczych. 
W dziale 853 - zwiększa się plan o 20.000,- zł na zakup samochodu do ZAZ w śerkowie. 
W dziale 900 "Gospodarka komunalna i ochrona środowiska" zwiększa się plan na opłaty dot. 
ochrony środowiska  za oczyszczalnię 26.000,- zł, wysypisko 10.000,- zł, zakup koszy na śmieci, 
kosiarki do cięcia trawy, paliwa, części wymiennych do sprzętu który słuŜy do oczyszczania 
miasta, wykonanie ogrodzenia - 118.000,- zł oraz 32.000,- zł na zagospodarowanie terenów 
zielonych w mieście. 
W dziale 921 rozdz. 92109 zmniejsza się plan w kulturze o 100.000,- zł usługi remontowe 
a rozdz. 92116 zmniejsza się plan o 2.000,- zł  usługi remontowe a przesuwa się na pozostałe 
usługi w Bibliotece. 
Po zmianach budŜet po stronie:  

• dochodów wynosi    27.967.671,10 zł w tym dotacje celowe na realizację zadań  
z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych ustawami w wysokości 
4.965.262,- zł  

• wydatków wynosi    31.851.671,10 zł w tym wydatki związane z realizacją zadań  
z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych ustawami w wysokości 
4.965.262,- zł  

Skarbnik Gminy podkreśliła, ze projekt uchwały wprowadza niezbędne zmiany w celu 
prawidłowego wykonania budŜetu roku 2008. 
/Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokółu/. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 14 radnych na sali  w 
trakcie głosowania,   
„za” głosowało 14 radnych,  
Uchwałę Nr XIII/117/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 30 czerwca 2008 r. w sprawie 
wprowadzenia zmiany do budŜetu  Miasta i Gminy śerków na 2008 rok ,  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XIII/117/08  stanowi  załącznik nr 20 do protokółu /. 

 
i) zatwierdzenia realizacji projektu współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach działania 9.1, poddziałanie 9.1.2. POKL pt. „Nasza 
przyszłość  - wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów szkół podstawowych  
i gimnazjum z terenu Gminy śerków”.  

 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Radni nie wnieśli uwag. 
/Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokółu/. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 14 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 14 radnych,  
Uchwałę Nr XIII118/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 29 sierpnia 2008 r. w sprawie 
zatwierdzenia realizacji projektu współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego  
w ramach działania 9.1, poddziałanie 9.1.2. POKL pt. „Nasza przyszłość  - wyrównywanie szans 
edukacyjnych uczniów szkół podstawowych i gimnazjum z terenu Gminy śerków”,  przyjęto 
jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XIII/118/08  stanowi  załącznik nr 22 do protokółu /. 
 
Punkt  9 – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodnicząca udzieliła głosu Burmistrzowi Panu Januszowi Jajczykowi, który w pierwszej 
kolejności uzupełnił uzasadnienie do ostatniej uchwały podjętej przez Radę. Wyjaśnił, Ŝe wniosek 
został napisany przez  dyrektora GZEAS w śerkowie Pana Wojciecha Waszaka. Wniosek uzyskał 
100 punktów (tylko 4,5 punktu mniej niŜ lider rankingu) i znalazł się na 8 miejscu wielkopolskiej 
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listy rankingowej Europejskiego Funduszu Społecznego dla działania IX – „Rozwój 
wykształcenia i kompetencji w regionach w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki,  
w poddziałaniu 9.1.2. Burmistrz uwaŜał, Ŝe wniosek został doskonale opracowany i jest to duŜy 
sukces oświaty. Wyraził uznanie dla Dyrektora GZEAS. Projekt EFS ma pomóc  
w wyrównywaniu szans edukacyjnych uczniów z podstawówek i gimnazjum. Gmina moŜe realnie 
pozyskać 400 tys. zł 
Burmistrz udzielając odpowiedzi radnemu Panu Grzegorzowi Andraszakowi stwierdził, Ŝe 
śerków moŜe nawiązać stosunki z kaŜdym, kto przejawia taką wolę. Jednak naleŜy się zastanowić 
nad wyborem partnera, poniewaŜ UE  nie  finansuje współpracy partnerstwa pozaunijnego,  
z której  korzysta Ŝerkowski samorząd w kontaktach z holenderską gminą Aa en Hunie. Przy 
ewentualnym zawarciu umowy z partnerem z Ukrainy, gmina musiałaby pokrywać całość 
kosztów współpracy. Ponadto poinformował, Ŝe 20 sierpnia została podpisana umowa  
o współpracy z holenderską gminą Aa en Hunie przez nowego Burmistrzem  drs. Eric van 
Oosterhout. Ostatnie 10 lat współpracy z Holendrami opierało się wyłącznie na podstawie umowy 
z Fundacją Gasselte - śerków. 
Burmistrz poprosił Pana  Jacka Jędraszczyk o przedstawienie radnemu aktualnego tematu 
selektywnej zbiórki odpadów komunalnych na terenie gminy. 
Zastępca burmistrza Pan Jacek Jędraszczyk poinformował, Ŝe od dnia 24 sierpnia b.r. na terenie 
gminy śerków rozpoczęto w miejscowości Lisew, selektywną zbiórkę odpadów komunalnych. 
Polega ona na odbieraniu zuŜytych produktów nieodpłatnie w przydzielonych workach foliowych 
o określonym kolorze.  Właściciele posesji  w Lisewie otrzymali specjalne folie na szkło, plastik  
i papier, które będą odbierane w określonych dniach miesiąca. Program ma realizować Zakład 
Gospodarki Odpadami w Witaszyczkach. Pan Jacek Jędraszczyk podkreślił, Ŝe wojewódzki plan 
gospodarki odpadami przewiduje, Ŝe kiedyś znikną małe wysypiska , a zostaną większe takie jak   
Jarocin, przede wszystkim ze względu na swoje uwarunkowania geologiczne. Dzięki selekcji  
u źródła mniej śmieci będzie wywoŜone bezpośrednio na wysypisko. W zaleŜności od tego, jak 
mieszkańcy przyjmą zaproponowane rozwiązanie, program będzie realizowany w innych 
miejscowościach aby objąć teren całej gminy. Kolejną miejscowością selektywnej zbiórki 
odpadów komunalnych będzie miasto śerków – powiedział Jacek Jędraszczyk, zastępca 
burmistrza śerkowa. 
 
Punkt  10– Wolne głosy, wnioski, komunikaty. 
Przewodnicząca przedstawiła pismo dotyczące pozostawienia 16 Batalionu Zniszczeń 
Lotniskowych w Jarocinie w dotychczasowej lokalizacji. Kopia stanowi  załączeniu nr 23 do 
protokółu. 
Pan Franciszek Boruta – sołtys wsi Brzostków  poruszył sprawę zaorywania dróg gruntowych 
przez rolników i wnioskował aby gmina geodezyjnie wytyczyła te drogi. 
Burmistrz udzielając odpowiedzi podkreślił, Ŝe tam gdzie są drogi gminne moŜna zrobić 
geodezyjne wytyczenie, ale tam gdzie są grunty prywatne nie będzie nic robione, poniewaŜ 
właściciel moŜe sprawę skierować do sądu. To nie jest wina gminy, ze zaistniała taka sytuacja 
tylko osób, które uŜytkują grunty. Burmistrz zaapelował do sołtysów o zgłaszanie tych sytuacji  
pracownikowi Urzędu Panu Witoldowi śakowskiemu. Po ustaleniu jaka to droga, w kolejności 
wpływu sprawy będzie moŜna przywrócić pierwotny kształt drogi, ale gminnej, będzie teŜ 
moŜna dyscyplinować osoby, które dopuszczają się wykroczenia. 
Pan Lechosław Kotowicz – sołtys wsi Antonin poparł zaproponowane działania i wnioskował 
aby osoby, które zaorały drogę zostały obciąŜone za poniesione nakłady. 
Burmistrz korzystając z okazji , Ŝe w obradach sesji uczestniczy przewodniczący Rady Powiatu  
Pan Zygmunt  Meisnerowski  złoŜył podziękowanie za podjęte działania Starosty  
i Przewodniczącego w pozyskaniu środków pomocowych na realizację modernizacji drogi 
Jarocin – śerków – Ruda Komorska. Burmistrz zobowiązał się zabezpieczyć środki  finansowe 
w budŜecie gminy na wsparcie działań Powiatu w roku 2009 w realizacji drogi. 
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Przewodnicząca podziękowała Przewodniczącemu Rady Powiatu i członkowi Zarządu za pomoc 
w przekazaniu na rzecz gminy nieruchomości po byłym Ośrodku Zdrowia w śerkowie  
z przeznaczeniem na przedszkole. 
Pan Roman Michalak – sołtys wsi śółków zwrócił się z wnioskiem o zabezpieczenie środków na 
ogrzewanie świetlicy wiejskiej w śółkwie oraz zapytał, która droga będzie remontowana  
w śółkowie. 
Przewodnicząca powiedziała – proszę złoŜyć wniosek do budŜetu na kolejny rok. 
Burmistrz odpowiedział sołtysowi, Ŝe jest zaplanowany remont drogi do oczyszczalni. 
Pani Maria Wiśniewska – sołtys wsi Chrzan poruszyła sprawę bezpańskich psów, które 
zagraŜają bezpieczeństwu mieszkańców Chrzana. 
Burmistrz powiedział, Ŝe takie sprawy naleŜy zgłaszać bezpośrednio na Policję jeŜeli wiadomo 
kogo jest pies oraz do Urzędu do Pani Doroty Sieradzkiej w celu wyłapania psów i przekazania 
do schroniska w Radlinie. 
 
 
Punkt  11 – Zamknięcie obrad sesji. 
Przewodnicząca  Rady stwierdziła, Ŝe porządek obrad XIII sesji Rady Miejskiej śerkowa został 
wyczerpany, wobec czego o godz. 13 20 zamknęła obrady sesji. Podziękowała wszystkim za  
przybycie.  
 
 
 
PROTOKOŁOWAŁA:                                                     PRZEWODNICZYŁ: 
Teresa Szablewska      Przewodniczący Rady Miejskiej            

śerkowa  
/ - /  Barbara Urbańska 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 


